

Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/22

: المرجع

Date : 09/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة

Subject : Completion of Submarine Cable Maintenance Operation

الموضوع : انتهاء أعمال صيانة الكابل البحري

Location : Offshore Saadiyat and Abu Dhabi Islands

الموقع : الواجهة البحرية لجزيرتي أبوظبي والسعديات

Please be informed that the submarine cable maintenance works previously announced under Local Marine Notice ADM/WMCC/LMN/2026/17, issued on 30/06/2026, have been successfully completed, and all associated marine activities and diving operations have ended. The operational area is now clear, and normal navigation may resume.

يرجى العلم بأنه تم الانتهاء بنجاح من أعمال صيانة الكابل البحري التي تم الإعلان عنها مسبقاً بموجب النشرة البحرية المحلية رقم ADM/WMCC/LMN/2026/17، الصادرة بتاريخ 30/06/2026، كما انتهت جميع الأنشطة البحرية وعمليات الغوص المرتبطة بها. وعليه، أصبحت منطقة العمليات خالية ويمكن استئناف الملاحة البحرية بشكل طبيعي.

All users of waterways, mariners and maritime operators are thanked for their cooperation and are advised to continue navigating in accordance with the applicable maritime safety requirements and regulations.

وتتقدم أبوظبي البحرية بالشكر لجميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين على تعاونهم، مع ضرورة الاستمرار في الالتزام بمتطلبات ولوائح السلامة البحرية المعمول بها.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



الخريطة التوضيحية
Illustrative Map

